

Islamic Tourism participated in: The Second Regional Websites and Internet Exhibition

Amman - Islamic Tourism



Dr. Zua'bi during his visit to Islamic Tourism stand

الدكتور الزعبي يزور جناح السياحة الإسلامية

Islamic Tourism magazine is keen to keep in touch information technology professionals who are concerned with the world of the internet and websites to inform them about new developments in the magazine. These include a French-Arabic edition of the magazine in addition to the Arabic-English edition. The magazine's weekly website is also in three languages. That is why *Islamic Tourism* took part in the Second Regional Websites and Internet Exhibition which was held in the Jordanian capital, Amman.

The three-day exhibition was opened on July 23rd in the Meridian Conference Hall by the Jordanian Minister for Communication and Information Technology, Dr. Fawaz al-Zua'bi. The Minister spent about 15 minutes at the *Islamic Tourism* stand listening to the explanation given by the head of the Amman branch about new developments in the magazine and the website. He also received a valuable gift in the form of a complete set of *Islamic Tourism* Magazines published to date.

This exhibition was distinguished by the calibre of the participants and visitors most of whom are experts in the field of services and media websites. They were impressed by the magazine's website and appreciated the amount of work and effort spent on the construction of the site and its news bulletins in Arabic, English and French, which are sent to tens of thousands of e-mail addresses. The bulletins focus on Muslim countries but also carry news about tourism throughout the world. The website has a link for every country, including a country profile and news about tourism in that country.

Those who are interested in receiving the news bulletins can subscribe free of charge by logging onto the website: www.islamictourism.com Readers are also invited to send *Islamic Tourism* their news and comments. ■

الموقع الإلكتروني لمجلة السياحة الإسلامية شارك في: المعرض الإقليمي الثاني للمواقع الإلكترونية وتقنيات الإنترنت

عمان - السياحة الإسلامية



General view of the exhibition.

منظر عام للمعرض.



The Yellow Pages stand..

جناح اليلوبيجينز.

حرصا من مجلة السياحة الإسلامية على التواصل مع المهتمين بتقنيات المواقع الإلكترونية والإنترنت لتعريفهم بالتطورات والإضافات الجديدة لموقع السياحة الإسلامية الإلكتروني والتي تشمل إضافة اللغة الفرنسية على الموقع بجانب اللغتين العربية والإنكليزية، فقد حضرت المعرض الإقليمي الثاني للمواقع الإلكترونية وتقنيات الإنترنت الذي عقد في العاصمة الأردنية عمّان.

افتتح المعرض مساء الأحد الموافق 25 تموز/ يوليو الماضي في فندق الريدان بعمّان، في قاعة قصر المؤتمرات واستمر يومين والثلاثاء 26-27. وكان الافتتاح من قبل وزير الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات الأردني الدكتور فواز الزعبي. وقد أمضى الزعبي أكثر من 15 دقيقة في جناح السياحة الإسلامية وهو يستمع إلى الشرح الذي تقدم به مدير مكتب المجلة في الأردن عن الموقع والمجلة. وقد أعجب الوزير بالموقع وتسلم هدية قيمة وهي عبارة عن مجلد يحتوي على أعداد السياحة الإسلامية التي نشرت لغاية الآن. ما ميز هذا المعرض هو نوعية زواره، فمعظمهم كانوا من الخبراء والمتخصصين في المواقع الإعلامية والخدمات. وكان جُواب الزوار مع جناح السياحة الإسلامية كبيرا، حيث قيم الزوار الجهود الكبيرة التي بذلت لإنشاء هذا الموقع.

وتجدر الإشارة إلى أن موقع السياحة الإسلامية يرسل أسبوعيا إلى عشرات الآلاف من المهتمين بالقطاع السياحي حول العالم، نشرة أسبوعية سياحية عالمية باللغات الثلاث: العربية، الإنكليزية والفرنسية، وهي تعرض الأخبار السياحية حول العالم، كما يتضمن الموقع الإلكتروني صفحة خاصة بكل دولة، حيث يمكن الدخول إليها من خلال اختيار الدولة المناسبة من على الصفحة الرئيسية.

ويمكن للمهتمين الذين يرغبون بالحصول على النشرة الأسبوعية إضافة عناوينهم الإلكترونية على الصفحة الرئيسية للاشتراك في الموقع:

■ www.islaimctourism.com